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Obec Čejč

Čejč 430, 696 14, Čejč
tel.č.: 518 361 118 | e-mail: podatelna@cejc.cz

Z Á P I S
zasedání číslo 16 Zastupitelstva obce Čejč

konané dne 9. 12. 2020 v sále sokolovny v Čejči od 18:00 hod.

Doba jednání: do 19.50
Přítomno: Ing Jan Koutný, Ing. Radek Peš, Ing. Petra Voznicová, Mgr. Kateřina Malíková,

Jana Bízová, Tomáš Damborský, David Fulajtár, Pavel Havelka
Omluveni: Helena Rozkydalová
Neomluveni: -
Předsedající: Ing. Jan Koutný
Zapisovatel*: Petra Slabá
Ověřovatelé zápisu: Ing. Petra Voznicová, David Fulajtár,

*Předsedající v souladu s jednacím řádem obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Přivítání přítomných, jmenování zapisovatele a ověřovatelů zápisu

Starosta přivítal všechny přítomné v sále sokolovny a poděkoval, že jsou dodrženy navržené rozestupy a že
přítomní mají chráněny dýchací cesty rouškami. Konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno dle § 93 zákona
o obcích. Pozvánka byla zveřejněna na úřední desce obecního úřadu v souladu se zákonem o obcích a jednacím
řádem po dobu nejméně 7 dnů a to od 2. 12. 2020 do 9. 12. 2020. Současně byla zveřejněna na elektronické
úřední  desce.  Dále  konstatoval,  že  je  přítomno  8  členů  zastupitelstva  obce.  Paní  Helena  Rozkydalová
se omluvila. Zastupitelstvo je usnášeníschopné. Jako zapisovatelku jmenoval paní Petru Slabou. Za ověřovatele
zápisu Ing. Petru Voznicovou a pana Davida Fulajtára. 

Ke jmenování zapisovatelky a ověřovatelů zápisu nebyly vzneseny připomínky.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje zapisovatelku paní Petru Slabou a ověřovatele zápisu paní Ing. Petru
Voznicovou a pana Davida Fulajtára. 

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1/16/2020 bylo schváleno.

2. Připomínky k navrženému programu, schválení programu

Program jednání byl spolu s pozvánkou zveřejněn na úřední desce. K navrženému programu nebyly žádné
připomínky, doplnění či dotazy ze strany zastupitelů nebo přítomných občanů. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje program zasedání dle předložené pozvánky.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2/16/2020 bylo schváleno.
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3. Kontrola úkolů

Starosta  předal  slovo  Mgr.  Malíkové,  předsedkyni  kontrolního  výboru.  Kontrolní  výbor  se  sešel  dnes  a
kontroloval plnění usnesení ze 14. a 15. ZO a některá, která nebyla splněna v minulosti. Stále není splněno:
Vybudování optické sítě - je v jednání, dále pomník padlým - probíhá návrh, nové internetové stránky obecního
úřadu - zatím se nenašel nikdo, kdo by se do toho aktivně pustil, nebyl realizován projekt sázíme budoucnost,
dále instalace radarů - bude realizováno do Vánoc, smlouva na pronájem lékárny- stále stejný problém, hledá
se  lékárnice,  smlouva  s  Ing.  Havlíčkem na  studii  domu č.  6  -  projekt  v  realizaci,  nájemní  smlouva  p.
Richterová - připravuje se, bude v platnosti od ledna 2021, dále kupní smlouva s Českými dráhami -  čekáme
na zaslání, dotace na rekonstrukci silnice Pod Lesíky, elektroinstalace v ZŠ, venkovní areál v parku, toto vše
bude probíhat v rámci dotace. Dále probíhá jednání ohledně pozemku manželů Zborovských. Byla podána
výzva k vyjádření na katastrální úřad. Smlouva s Ing. Kuciánem ohledně prodeje pozemku je rovněž v jednání. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč bere na vědomí zprávy Mgr. Malíkové z kontrolního výboru.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

4. Investiční akce

a) 3/2019 Prodloužení chodníku a silničních obrubníků na Karláku

 Čekáme na vyřízení kolaudace stavby

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč bere na vědomí akci Prodloužení chodníku a silničních obrubníků na Karláku.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

b) 4/2019 Propojení chodníku ulice Slavkovská

Kolaudační souhlas vydán 2. 12. 2020. Musíme připravit darovací smlouvu s JMK, aby nám pozemky pod
chodníkem daroval.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč bere na vědomí dokončení akce Propojení chodníku ulice Slavkovská.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

c) 11/2019 Lokalita Za Hospodou

1)Vodovod a kanalizace - kolaudační souhlas vydán 2. 12. 2020

2)Komunikace- probíhá kolaudační řízení

3)Veřejné osvětlení, kabelovka -probíhá výstavba

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč bere na vědomí dokončení akce Vodovod a kanalizace  v lokalitě Za Hospodou a
probíhající kolaudační řízení na akci zhotovení komunikace  a probíhající práce na akci veřejné osvětlení,
kabelovka v lokalitě Za Hospodou.
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Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

d) 6/2020 Územní plán

•Veřejné projednání proběhne leden, únor 2021, vydání cca březen 2021

•Nutnost schválit návrh dodatku smlouvy o poskytnutí dotace z JMK – posun termínů

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje dodatek č. 1 smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu Jihomoravského
kraje č. JMK061636/19/OÚPSŘ, spočívající v posunu termínu pro čerpání dotace. 

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3a/16/2020 bylo schváleno.

e) 7/2020 Biocentrum Sluneční zátoka

•Projekt schválen k financování 

•Dotace  1 143 402,15 Kč

•Náklady

–Výsadba   1 020 895,15 Kč

–Administrace dotace  45 000 Kč (+ 25 000 Kč podání žádosti)

–Výběrové řízení  25 000 Kč

–Projekt  130 000 Kč (už zaplaceno)

–Stavební dozor  max. 50 000 Kč

–Celkem projekt  1 295 895,15 Kč

–Náklady pro obec cca  153 000 Kč.

Jedná se o výsadbu - např. oškoruší, dubů, na ostrůvku výsadba vrb a dalších keřů. Realizace na podzim
příštího roku. V dotaci je zahrnuta i následná péče.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje realizaci projektu Biocentrum Sluneční zátoka.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3b/16/2020 bylo schváleno.

f) 8/2020 Sázíme budoucnost cesta na Mikulčinu louku

•Od listopadu 2020 opět otevřena možnost dotací v extravilánu obcí. Výsadba by probíhala komunitně. Jednalo
by se o 47 javorů. Tyto stromy jsme přidali i k areálu v parku, mezi hodový areál a hřiště z důvodu protihlukové
bariéry. Maximální částka dotace je  250 000 Kč.

Čekáme ještě na souhlas spol. NET4GAS, jelikož přes pozemek prochází plynovod. Realizace by proběhla
na konci příštího roku. Projekt již byl připraven a schválen.
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč bere na vědomí projekt Sázíme budoucnost -cesta na Mikulčinu louku.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

g) 9/2020 Využití dešťové vody ve škole

Připravují se podklady k žádosti o dotaci

•Odhadované náklady cca 480 000 Kč

•Dotace cca 410 000 Kč

•Spoluúčast 70 000 Kč

•Příjem žádosti do 11. 1. 2021

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč bere na vědomí přípravu podkladů k žádosti o dotaci.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

h) 10/2020 Kniha o (ne)Zapomenutí legionářští bráškové

•Rukopis bude odevzdán do konce roku v souladu se smlouvou

•Slavnostní uvedení do života s kulturním programem v květnu 2021 v Hovoranech

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Čejč  bere  na  vědomí  dokončovací  práce  na  rukopisu  knihy  (ne)Zapomenutí
legionářští bráškové.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

ch) 11/2020 Opravy místních komunikací

Oprava v ulici U Šlechtitelky proběhla, realizovali ji  naši zaměstnanci. V Krupicově ulici proběhly opravy
částečně, pro příští rok se pokusíme ze SUS dohodnout kompletní opravu. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč bere na vědomí práce na opravách místních komunikací.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

i) 12/2020 Výměna povrchu na dětském hřišti v parku

•Navezena hlína, na jaře bude oseta trávou a budou doplněny dopadové plochy pod herní prvky.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč bere na vědomí práce na výměně povrchu na dětském hřišti v parku

Výsledek hlasování:
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O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

j) 13/2020 Krajinářská studie extravilánu obce Čejč

•Studie je hotová, zahrnuje všechny obecní pozemky. Pokud by měl někdo zájem do studie nahlédnout, máme ji
k dispozici na obecním úřadě. 

Studie vytipovala prioritní plochy, na které by bylo dobré se zaměřit a které by také bylo možné financovat.
Odhad  nákladů  na  tyto  prioritní  plochy  je  cca  12  mil  Kč.  Odhad  nákladů  na  všechny  plochy  je  skoro
40 mil. Kč. Jde ale o dlouhodobý plán na řadu let. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč bere na vědomí krajinářskou studii extravilánu obce Čejč.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

k) 14/2020 Radary do obce

•Zařízení je ve výrobě, do konce příštího týdne by měly být radary nainstalovány.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč bere na vědomí nainstalování radarů do obce

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

l) 18/2020 Rekonstrukce místních komunikací v obci Čejč

Jedná se o komunikaci v ulici Pod lesíkem. Projekt by měl být do konce týdne hotový a do 21. prosince bude
podána žádost o dotaci. Projekční náklady jsou odhadnuty na 7,2 mil Kč. Cena se snad ještě sníží výběrovým
řízením. Spoluúčast obce by byla 1,44 mil Kč. Jednalo by se o výměnu povrchu, odfrézování a částečnou
výměnu obrubníků. Podáme žádost a uvidíme, zda bude úspěšná. Podání žádosti o dotaci jsme schvalovali
na minulém ZO.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč bere na vědomí projednání podání žádosti na rekonstrukci komunikace v ulici
Pod lesíky

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

m) 19/2020 Rekonstrukce odstavného stání u sokolovny

–Toto bohužel nešlo projekčně připravit z důvodu označení pozemku jako zeleň.

–Projekt by potřeboval stavební povolení. Proto bylo od projektu upuštěno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč  bere na vědomí  nemožnost  podání  žádosti  o  dotaci  na akci  Rekonstrukce
odstavného stání u sokolovny do programu Rozvoje venkova.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.
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n) 20/2020 Rekonstrukce elektroinstalace v budově Základní školy v Čejči

•Výměna silnoproudé elektroinstalace

•Příprava slaboproudé elektroinstalace

•Osvětlení

•Hromosvody

•Kompletní výmalba

–Projekční cena 1,75 mil Kč + malování cca 0,5 mil. Kč

–spoluúčast 450 tis. Kč

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč bere na vědomí zprávu o připravovaném projektu elektroinstalace v ZŠ

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

o) 16/2020 Venkovní areál v parku

Studie je téměř hotová, ještě dojde k drobným úpravám.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč bere na vědomí rozpracovanou studii rekonstrukce venkovního areálu v parku.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

p) 21/2020 Rekonstrukce víceúčelového hřiště

–Výměna povrchu, oplocení a osvětlení

–hrubý odhad nákladů 2,1 - 3 mil. Kč

–max. dotace 2 mil. Kč

Prozatím řešíme projekční přípravu. Je možné, že ve finále bude nutné některou část z projektu vypustit.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč bere na vědomí projekční přípravu rekonstrukce víceúčelového hřiště

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

q) 22/2020 Výsadba ovocných stromů – ořechová

–18 ks ovocných stromů, které by měly být vysazeny tuto zimu - dle možností školek. Akce bude provedena
Českou spol. ornitologickou. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Čejč  bere  na  vědomí  akci  vysázení  ovocných  stromů  Českou  společností
ornitologickou.
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Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

r) 20/2020 Parkovací stání Pod Búdama

Projekt na 868 m2 parkovacích ploch, je připravený na cca 38 míst. Odhadovaná cena 1,8 mil Kč. Povrch je
navržen ze štěrkového trávníku. Původně jsme měli dohodnuté, že tento projekt projde i ve stávajícím územním
plánu. Bohužel odbor územního plánování v Hodoníně tuto možnost přehodnotil a projekt povolí až po vydání
nového územního plánu. Navrhl bych proto do projektu rovnou přidat taneční parket. A projekt letos realizovat
z prostředků obce.

Zároveň bych popřemýšlel nad přípravou dalších projektů Pod Búdama, a to vybudování kanalizace. Zatím
bychom řešili jen zpracování studie, která by nám řekla, zda je to vůbec realizovatelné a za jakou cenu. A  dále
vybudování toalet, případně sociální zařízení jako zázemí  pro kulturní akce, které tam probíhají. Nešlo by
nyní úplně o realizaci, ale jen o projekty do budoucna. Do příštího zasedání bych zkusil sehnat někoho, kdo by
prvotní studie navrhl a zjistil ceny.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje  realizaci  projektu Parkovací  stání  a  taneční  parket  Pod Búdama,
přípravu studie - kanalizace Pod Búdama a sociální zařízení Pod Búdama

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3c/16/2020 bylo schváleno.

s) 1/2021 - Obec Smrdáky - partnerství pro společné projekty

Slovenská obec Smrdáky,  která leží  kousek od Senice,  hledá na české straně partnera pro svůj  projekt
do  Fondu  malých  projektů  z  programu  Programu  Interreg  V-A  Slovenská  republika-Česká  republika
2014-2020.  Mají  v  plánu realizovat  zastřešení  venkovního kulturního areálu vedle kulturního domu, jako
investiční část projektu. A jako povinnou neinvestiční část by realizovali ve spolupráci s naší obcí nějaký
kulturní a doprovodný program. 

Projekt bude kompletně financován obcí Smrdáky. Výhoda je ta, že naši obec by to nemělo nic stát. A pokud
budeme hledat partnera pro projekt na Slovensku, můžeme s obcí Smrdáky počítat. Smrdáky jsou lázeňská
obec a tamní sirnatá voda je složením podobná naší smradlavce.   

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje spolupráci s obcí Smrdáky na společných projektech.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3d/16/2020 bylo schváleno.

5. Záměry na nakládání s obecním majetkem

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

5.1. Záměr č. 12/2020 na prodej části parcely č. 404
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manželé L*** a L*** Ž*** při kontrole výpisu z KN zjistili, že jejich RD čp. *** a část uzavřeného dvora leží
na obecních pozemcích. Jedná se patrně o chybu v zaměřování z 60.let min. století. Aby předešli případným
nedorozuměním, žádají ZO Čejč o odprodej pozemku parc.č. 404 a parc.č. 458/2 (nově od. pozemek), celkem
19 m2.. Žádost byla projednána v komisi výstavby, ta souhlasí.  Zájemce uhradí cenu pozemku, cenu případného
odhadu a náklady za vklad do katastru nemovitostí. O finální ceně a podmínkách prodeje budeme jednat
na dalším ZO. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje  záměr obce č.  12/2020 na prodej  pozemku parc.  č.  404 a parc.
č. 458/2 v k. ú. Čejč o celkové výměře 19 m2 .

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4/16/2020 bylo schváleno.

5.2. Záměr č. 13/2020 na pacht části parcely č. 3602

Paní M*** S*** žádá o pronájem pozemku parc.č. 3602 trvalý trávní porost o celkové výměře 63 699 m2, žádá
o pronájem části o výměře 25 000 m2 za účelem pastvy zvířat (kozy, ovečky, poníci) cca 30 zvířat.  O pozemek
se bude starat, likvidovat nálety, které se musí každý rok odstraňovat, počítá s vybudováním elektrických
ohradníků, přenosným přístřeškem.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje záměr obce č. 13/2020 na výpůjčku části pozemku parc. č. 3602 v k. ú.
Čejči o výměře 25 000 m2

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 5/16/2020 bylo schváleno.

5.3. Záměr č. 14/2020 na nájem části parcely č. 3400

SEA autoplachty s.r.o. žádá o pronájem části pozemku parc. č. 3400 ostatní komunikace o celkové výměře
300 m2,  žádá  o  pronájem části  o  výměře  60 m2  za  účelem parkování  aut.  Pozemek je  za  plotem spol.
SEA autoplachty a je využíván k parkování.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje záměr obce č. 14/2020 na nájem části pozemku parc. č. 3400 v k.ú.
Čejč o výměře 60 m2 

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6/16/2020 bylo schváleno.

6. Smlouvy na nakládání s obecním majetkem

6.1. Smlouva č. 5/BSVB/2020 o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene

Smlouva č. 5/BSVB/2020 č. HO-001030060933/006-ELIG. Návrh smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení věcného
břemene se společností E.ON Distribuce a.s. - souhlas s umístěním distribuční soustavy - kabel NN v lokalitě
U Šlechtitelky, na pozemku parc. č. 898 a 919/4. Návrhem je rozšíření distribuční soustavy NN, kdy nové
podzemní kabelové vedení bude taženo zeleným pásem  a zaústěno do nové skříně.  Věcné břemeno bude
zřízeno jako časově neomezené, úplatné, za jednorázovou náhradu v celkové výši 1 300 Kč. Návrh smlouvy byl
projednán v komisi výstavby. KV požaduje v případě realizace, uvést pozemky do původního stavu.
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje  návrh smlouvy č.  HO-001030060933/006-ELIG o smlouvě budoucí
o zřízení věcného břemene č. 5/SBVB/2020 se společností E.ON Distribuce a.s. , IČ 28085400, na stavbu
s názvem "Čejč, rozš.kNN, D***, na pozemcích 898 a 919/4 v k. ú. Čejč. Věcné břemeno bude časově
neomezené, úplatné, za jednorázovou náhradu v celkové výši 1 300 Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1

Usnesení č. 7/16/2020 bylo schváleno.

7. Návrh rozpočtu DSO Severovýchod na rok 2021 a Návrh střednědobého výhledu rozpočtu DSO
Severovýchod na období 2022-2024

Návrh rozpočtu DSO Severovýchod. První ze série rozpočtů. Příjmy 4 297 000 Kč výdaje 4 297 000 Kč,
financování 1 806 800 Kč. Jsou to prostředky z předchozích let. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč bere na vědomí rozpočet DSO Severovýchod na rok 2021 dle předloženého
návrhu.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Jde o  předpokládané příjmy a výdaje na roky 2022 - 2024

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč bere na vědomí  střednědobý výhled rozpočtu DSO Severovýchod na období
2022 - 2024 dle předloženého návrhu.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

8. Návrh rozpočtu DSO Mikroregion Hovoransko na rok 2021 a Návrh střednědobého výhledu
rozpočtu DSO Mikroregion Hovoransko na období 2022-2024

tak jako v minulých letech je navržen příspěvek na jednoho občana 15 Kč. Dále je v rozpočtu zahrnut příspěvek
na vydání knihy (Ne)zapomenutí Legionářští bráškové. Mikroregion dále získal dotaci na kompostéry. Pro Čejč
je spoluúčast cca 330 000 Kč .

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Čejč  bere na vědomí  rozpočet  DSO Mikroregion  Hovoransko  na  rok  2021  dle
předloženého návrhu.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Jde o  předpokládané příjmy a výdaje na roky 2022 - 2024

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč bere na vědomí  střednědobý výhled rozpočtu DSO Mikroregion Hovoransko
na období 2022 - 2024 dle předloženého návrhu.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.
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9. Návrh rozpočtu ZŠ a MŠ Čejč na rok 2021 a Návrh střednědobého výhledu rozpočtu ZŠ a MŠ Čejč
na období 2022-2023

Stejně  jako  v  minulém  roce  musí  i  škola  sestavit  rozpočet  a  podle  něj  hospodařit.  Celkové  náklady
jsou plánovány na 14 313 200 Kč. Celkové výnosy na 14 317 200 Kč. Příspěvek zřizovatele je plánován stejně
jako loni 1 400 000 Kč. Kdy cca 60% rozpočtu jde pouze na energie. 

Jsou k tomuto nějaké dotazy? 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Čejč  schvaluje  rozpočet  Základní  školy  a  Mateřské  školy  Čejč,  okres  Hodonín,
příspěvkové organizace na rok 2021 dle předloženého návrhu.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 8a/16/2020 bylo schváleno.

Obdobně jako rozpočet, musí příspěvková organizace sestavit i střednědobý výhled rozpočtu.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje střednědobý výhled rozpočtu Základní školy a Mateřské školy Čejč,
okres Hodonín, příspěvkové organizace na období 2022 - 2023 dle předloženého návrhu.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 8b/16/2020 bylo schváleno.

10. Návrh rozpočtu obce Čejč na rok 2021

Rozpočet  byl  23.  11.  2020  vyvěšen  na  úřední  desce  obecního  úřadu.  Nikdo  z  občanů nevznesl  žádnou
připomínku nebo dotaz k rozpočtu.

•Investiční akce pro rok 2021

–a) Územní plán obce - už je v rozpočtu

•Náklady 740 000 Kč  (zbývá uhradit 120 000 Kč)

–b) 1/2020 Pomník padlým v I. sv. válce - už je v rozpočtu

•Náklady cca 50 000 Kč

–c) 2/2020 Internetové stránky obce - už je v rozpočtu

•Náklady cca 50 000 – 100 000 Kč 

–d) 7/2020 Biocentrum sluneční zátoka

•Náklady 1 200 000 Kč

–e) 9/2020 Využití dešťové vody ve škole + elektroinstalace

•Projekty 200 000 Kč

–f) 20/2020 parkovací stání pod Búdama a taneční parket

•Náklady cca 2 500 000 Kč
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–g) kompostéry

•Spoluúčast obce  cca 335 000 Kč

–h) nákup nemovitostí

•Pozemek a sklad v parku  1 340 000 Kč

•Sklad u nádraží  144 000 Kč  

–Výdaje zvýšeny o

•§ 2219 – Pod Búdama  2 500 000 Kč

•§ 3113 – základní škola  200 000  Kč

•§ 3745 – biocentrum  Sluneční zátoka 1 200 000 Kč

•§ 3639 – nákupy nemovitostí  1 500 000 Kč

•§ 6171 – kompostéry  335 000 Kč

•§ 6402 – vratka volby  4 100 Kč

•Celkem  5 739 100 Kč

 

•Celkové příjmy   20 597 300 Kč

•Celkové výdaje   19 682 700 Kč

–z toho   5 919 600 Kč na investice

•Financování  - 914 600 Kč

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje rozpočet na rok 2021 dle návrhu rozpočtu se změnami

Celkové příjmy: 20 597 300 Kč. Celkové výdaje: 19 682 700 Kč. Financování:  - 914 600 Kč

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 9/16/2020 bylo schváleno.

11. Návrh střednědobého výhledu rozpočtu obce Čejč na období 2022 - 2024

Návrh střednědobého výhledu rozpočtu byl zveřejněn na úřední desce 23. 11. 2020 . Jde o předpoklad příjmů a
výdajů na následující roky. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje střednědobý výhled rozpočtu na období 2022 - 2024 dle předloženého
návrhu.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 10/16/2020 bylo schváleno.
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12. Rozpočtová opatření

a) Rozpočtové opatření č. 12

bylo provedeno v měsíci listopadu 2020. Příjmová část rozpočtu byla navýšena o částku 58 500 Kč, příjmová
část po rozpočtovém opatření je ve výši 24 641 100 Kč. Výdajová část rozpočtu byla navýšena o 1 275 000 Kč ,
výdajová  část  po  rozpočtovém opatření  je  ve  výši  26  134 000 Kč.  Financování  bylo  navýšeno o  částku
1 216 500 Kč, financování po rozpočtovém opatření je ve výši 1 492 900 Kč. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč bere na vědomí rozpočtové opatření č. 12.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

13. Schválení pravomoci starosty provádět rozpočtová opatření

Stejně jako v minulých letech bych požádal udělení pravomoci pro měsíc prosinec na provádění přesunů mezi
jednotlivými  paragrafy  rozpočtu.  Celkové  výdaje  rozpočtu  se  měnit  nebudou.  Důvodem je,  že  na  konci
roku musí být všechny závazné ukazatele rozpočtu v pořádku a pokud by nám někde chyběly prostředky, byť
by to byla 1 Kč, bylo by to pochybení a porušení rozpočtové kázně. Zatím nebylo nikdy potřeba tuto pravomoc
využít. V případě využití této pravomoci o tom bude ZO informováno na dalším jednání.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje  pravomoc starostovi obce pro měsíc prosinec 2020 přesuny mezi
jednotlivými paragrafy rozpočtu. Celkové výdaje rozpočtu se měnit nebudou.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 11/16/2020 bylo schváleno.

14. Inventury

Byly navrženy inventurní komise, obdobně jako v loňském roce. Členové jsou jak zastupitelé, tak členové
jednotlivých komisí.

•Hlavní inventarizační komise

–Finanční výbor

Inventury se budou provádět na místech, jako v předešlých letech:

•Obecní úřad

•Zdravotní středisko

•Místní knihovna, ZŠ a MŠ

•Hasiči

•Sokolovna

•Sběrný dvůr, Hřbitov, Sklad u bývalé sýpky

Inventury proběhnou v měsíci lednu. Tuto informaci pouze bereme na vědomí. 
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč bere na vědomí návrh inventurních komisí pro rok 2020.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

15. Úprava veřejnoprávních smluv o poskytnutí účelové dotace na rok 2020

a) Smlouva o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu Obce Čejč č. 3/2020

Dotace  na  žákovskou  dechovou  hudbu  Mutěňané  -  Čejkovjané.   Vyúčtování  dotace  je  v  pořádku,  ale
není splněna podmínka vystoupení. Vystoupení bude přesunuto na rok 2021.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje  dodatek č.  1 Veřejnoprávní  smlouvy o poskytnutí  účelové dotace
z rozpočtu Obce Čejč č. 3/2020.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 12a/16/2020 bylo schváleno.

b) Smlouva o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu Obce Čejč č. 4/2020

Dotace na cimbálovou muziku Lúka. Vedoucí žádá o úpravu účelu dotace. Původní žádost byla zaměřena
na  prostředky  na  provoz  cimbálu.  Na  začátku  letošního  roku  avšak  cimbalistka  skončila.  Nový  účel  je
zakoupení hudebního příslušenství - kalafuny, struny, ramenní opěrky, stojany, čističe strun a laku. Zároveň
stejně jako v předchozím případě není splněna podmínka vystoupení. Vystoupení bude tedy přesunuto na rok
2021.

Diskuze:
p. Malíková K dodatku bych doplnila prohlášení, že si žáci příslušenství přebrali.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje  dodatek č.  1 Veřejnoprávní  smlouvy o poskytnutí  účelové dotace
z rozpočtu Obce Čejč č. 4/2020.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 12b/16/2020 bylo schváleno.

c) Smlouva o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu Obce Čejč č. 5/2020

Dotace na sportovní reprezentaci v parkuru - A*** I***. Vyúčtování dotace je v pořádku, ale není splněna
podmínka vystoupení na akci pro veřejnost. Vystoupení bude přesunuto na rok 2021.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje  dodatek č.  1 Veřejnoprávní  smlouvy o poskytnutí  účelové dotace
z rozpočtu Obce Čejč č. 5/2020.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 12c/16/2020 bylo schváleno.

 Smlouva o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu Obce Čejč č. 8/2020

Dotace na rehabilitační péči - M*** J***. Dotace byla na pooperační rehabilitační péči pro syna M*** J***.
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Operace byla  v  souvislosti  s  coronavirem odložena na rok 2021.  Navrhl  bych posunutí  využití  dotace a
následného vyúčtování až na konec roku 2021.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje  dodatek č.  1 Veřejnoprávní  smlouvy o poskytnutí  účelové dotace
z rozpočtu Obce Čejč č. 8/2020.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 12d/16/2020 bylo schváleno.

16. Různé

Diskuze

Diskuze:
p.Havelka Jak budeme řešit ošetření kaštanů v příštím roce?
místostarosta Firma nám nabízí ošetření formou injektáže. Cena by byla 78 000 Kč bez DPH a bylo by to

na 2 roky.
starosta Toto bych navrhl projednat na příštím ZO.
p.Michta V jaké fázi je výměna osvětlení v parku? Kopule jsou v havarijním stavu, některé nesvítí

vůbec. Řešil bych ten problém více, než opravu silnice Pod Lesíky.
místostarosta Na  opravu  silnice  jsme  využili  80%  dotaci.  Při  realizaci  osvětlení  na  hřbitově  jsme

přemýšleli o doplnění světel v parku. Rozhodli jsme se, že nejprve zpracujeme kompletní
projekt na osvětlení v parku.

p.Holešinská Z jakého důvodu odmítá obec udržovat záhony v parku okolo kostela? Bylo nám řečeno, ať
to udržují "kosteláci"

starosta Tuto informaci nevím, zjistím to. S obecními pracovníky si promluvím.
p.Stávek Při výjezdu z Nové ulice se tam začínají rozšiřovat praskliny na vozovce.
starosta Praskliny by bylo třeba realizovat zalitím asfaltovou pokrývkou. Toto nemůžeme realizovat

na zimu.
p.Holešinská Jak se budou řešit přerostlé stromy v ulici Francouzská? Jedná se o lípy.
starosta V minulosti proběhla kontrola. Které stromy byly nebezpečné, tak jsou svázané.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Ověřovatel: Ing. Petra Voznicová, David Fulajtár   ............................................................
 
Starosta Ing. Jan Koutný   ............................................................
 
Datum vyhotovení:


